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Oœwiadczenie skierowane do ministra obrony narodowej Bogdana Klicha

Szanowny Panie Ministrze!
Otrzyma³em bardzo niepokoj¹ce informacje dotycz¹ce najbli¿szej przysz³oœci 7. Rejonowej Bazy Ma-

teria³owej w Stawach (powiat rycki). Z informacji tych wynika, ¿e zgodnie z zamierzeniami Ministerstwa
Obrony Narodowej planuje siê zintegrowanie aktualnie funkcjonuj¹cych baz materia³owych. W skrócie
powiem, ¿e rzeczona integracja spowoduje rozformowanie komendy bazy oraz w³¹czenie do nowo two-
rzonych regionalnych baz logistycznych.

Na wypadek, gdyby mia³o do tego dojœæ, powiem, ¿e za utworzeniem Regionalnej Bazy Logistycznej
w Stawach przemawiaj¹ przede wszystkim, i to wyj¹tkowo mocno, wzglêdy spo³eczne. Rezygnacja
z umiejscowienia w Stawach regionalnej bazy logistycznej, a w konsekwencji likwidacja tamtejszej je-
dnostki wojskowej oznacza³oby katastrofê spo³eczn¹ dla powiatu ryckiego. £¹cznie w 7. Rejonowej Ba-
zie Materia³owej pracuje obecnie oko³o oœmiuset osób. W powiecie ryckim trudno znaleŸæ zak³ad pracy,
który by³by w stanie przyj¹æ tak¹ liczbê pracowników. Za lokalizacj¹ regionalnej bazy logistycznej
w Stawach przemawia równie¿ doskona³e po³o¿enie – bliskoœæ lotniska w Dêblinie oraz l¹dowych szla-
ków komunikacyjnych.

Proszê o poinformowanie, jakie dzia³ania zamierza podj¹æ Pan Minister, aby ten ogromny potencja³
przemys³u i logistyki wojskowej, jaki znajduje siê w Stawach ko³o Dêblina, pozosta³ zintegrowany i aby
nie zosta³ wyprowadzony z obecnego miejsca.

Stanis³aw Gogacz




